

Press Release

Media : Rapi
 Date : 1 Jan 2014
 Page : Pg 77
 Published : Fortnightly
 Language : Bahasa Malaysia
 Circulation : 55,000 (audited by ABC)



Rapi is aimed at a new generation of woman whom living healthy is not an option, but a way of life. The magazine features reliable information and advice on fitness, self-help, nutrition and tips achieving the perfect look.

Category: Healthy & Beauty Magazine
 Target: Female, male 18-40 years old

NaturCare™

naturcare™
 Quality Assured by Tupperware Brands

Organic Lacto-Fiber™ Suplemen Fiber Lengkap Berstatus Organik

Amalan pemakanan sihat merupakan satu-satunya permulaan yang baik menuju kehidupan lebih sihat. Walau bagaimanapun, amalan pertanian dan penternakan berskala komersial boleh memberi kesan negatif kepada kesihatan kita dan alam sekitar. Demi melindungi kesihatan, kita boleh mengamalkan pengambilan makanan organik, makanan bersijil organik dihasilkan berasaskan standard penghasilan yang disahkan organik di bawah piawaian ketat oleh badan-badan pensijilan organik antarabangsa. Ini bermakna makanan tersebut dijaga, ditanam, disimpan dan diproses tanpa melibatkan penggunaan baja buatan, racun perosak, racun rumput dan racun serangga, bahan kumbahan, kejuruteraan genetik, hormon pertumbuhan, antibiotik, penyinaran radiasi dan aditif makanan (pengawet, penstabil, pemanis, pewarna dan lemak hidrogenasi).



Menurut kajian, makanan organik lebih berkhasiat berbanding makanan biasa, mencegah penyakit dan boleh memanjangkan umur. Makanan organik juga mengandungi lebih banyak vitamin dan mineral seperti besi dan zink. Sejar dengan kepentingan ini, Tupperware Brands mengeluarkan produknya iaitu NaturCare™ Organic Lacto-Fiber™. Ia dipercaya dengan lebih 59 ramuan yang tinggi nutrien yang mampu memelihara fungsi badan serta meningkatkan tahap tenaga anda untuk menjalani kehidupan yang lebih sempurna. Selain itu, ia merupakan hidangan berserat organik lengkap yang berperanan sebagai detoksifikasi dalam semulajadi untuk memperbaiki sistem penghadaman dan mengurangkan kolestrol serta lemak dalam badan. Kandungannya berkesan memulih dan rejuvenasikan fungsi badan serta memperkuat sistem imun dalam badan anda.

NaturCare™ Organic Lacto-Fiber™ juga dipercaya dengan enzim makanan semulajadi, pre dan probiotik serta disahkan organik. Ia memenuhi standard makanan organik paling tinggi dan ketat di mana pensijilannya diluluskan olehASUREQUALITY – sebuah pertubuhan bertaraf antarabangsa milik kerajaan New Zealand yang menawarkan perkhidmatan biosekuriti dan keselamatan ke atas penghasilan makanan.



NaturCare™ Organic Lacto-Fiber™ ini boleh didapati dalam bentuk botol 300 gram dan kotak yang mengandungi 12 paket (10 gram). Anda hanya perlu mengambil 1 sudu atau paket dalam 2 hingga 3 kali sehari untuk memelihara kesihatan dalam anda. Untuk maklumat lanjut mengenai NaturCare™, sila layari www.tupperwarebrands.com.my atau hubungi 1300.88.5500.



Untuk Sampel Percuma sila sms: AT <jarak> RAPIL012014 <jarak> Nama, IC, Alamat Penghantaran, No. Hp, Email dan hantar kepada 36828 sebelum 31 Januari 2014. Anda akan dapat balasan SMS secara automatik dan terima sampel dalam 6 hingga 8 minggu.